
                                   Scrisoare deschisă  
                                             
    Către  BPN 
 
În atenţia: 
              Domnului  Preşedinte                Emil  Boc 
              Domnilor  prim-vicepreşedinţi  Adriean  Videanu 
                                                                 Theodor  Stolojan 
              Domnului Secretar General       Vasile  Blaga 
 
 
Stimaţi  colegi, 
 

Am ales această cale de a vă comunica preocuparea noastră 
în legătură cu ceea ce se întâmplă în Organizaţia Constanţa, 
datorită modului în care a fost gestionată criza începută pe data de 
2 iunie 2008. 

Suntem membri vechi, ataşaţi partidului, care am muncit  şi 
nu am lovit niciodată partidul, de aceea nu ne este uşor să 
comunicăm cu dvs. pe această cale . Suntem nevoiţi însă, deoarece 
avem impresia că forţe nevăzute, atât din exterior dar mai ales din 
interior , doresc să slăbească  şi mai mult această organizaţie 
măcinată de lupte interne ani de zile. 

În timp ce PSD şi PNL şi-au desemnat candidaţii pentru 
alegerile parlamentare şi au început deja campania electorală , noi 
trăim într-o stare de incertitudine conduşi de o echipă fără 
consistenţă, fără legitimitate şi incapabilă să poarte o luptă 
electorală atât de dură, precum se anunţă cea din această toamnă 
(ce rezultate credeţi că vom obţine cu candidaţi ca Dorel Onaca, 
Senol Zevri, Ion Popescu, Laurenţiu Mironescu, Marius 
Ciobanu?). 

Trebuie să înţelegeţi că la Constanţa este nevoie de un om 
care să conducă o echipa, în care să se regăsească toate forţele 
pozitive şi toate energiile constructive ale partidului, pentru ca 
organizaţia să se refacă cu adevărat. 



Politica începută de Ion Popescu şi continuată de Mircea 
Banias, de excluderi şi divizare a organizaţiei este total 
neproductivă şi dictată parcă de PSD şi PNL. 

Regretăm că modul statutar şi deschis dialogului în care am 
acţionat noi şi colegii noştri (inclusiv cei care au fost excluşi) a fost 
tratat cu indiferenţă atât de către echipa condusă de Mircea Banias 
cât şi de cea condusă de Ion Popescu. 

La discuţiile pe care colegii noştri le-au avut cu parte dintre 
dvs. ( Theodor Stolojan, Vasile Blaga, Sulfina Barbu, Mircea 
Toader, Cristian Poteraş, Romeo Raicu şi Elena Udrea) s-a promis 
că la Constanţa se va găsi o soluţie de unificare raţională şi 
echilibrată. Cităm ”Vă vrem pe toţi uniţi.” -Theodor Stolojan . 

Nu ştim ce s-a întâmplat , însă dl Preşedinte Emil Boc a 
anulat ideea de echilibru numindu-l pe Mircea Banias în fruntea 
organizaţiei, aceasta fiind o soluţie şi mai proastă decât Ion 
Popescu. 

Afirmaţia poate fi demonstrată prin faptul că deşi 
preşedintele Emil Boc i-a asigurat încă o dată pe colegii noştri cu 
care a stat de vorbă că se va găsi o soluţie de echilibru, că 
excluderile nu contează şi că se va lua totul de la zero, aceştia nici 
nu au ajuns bine acasă şi au primit reconfirmarea faptului că sunt 
excluşi. 

Stimaţi colegi, nu înţelegem de ce l-aţi obligat pe 
preşedintele Emil Boc să-şi încalce promisiunea şi nu l-aţi lăsat să 
vină la Constanţa, pentru că suntem siguri că dacă ar fi venit ar fi 
înţeles situaţia reală din organizaţie şi credem că şi deciziile ar fi 
fost cele corecte. 

Regretăm că după ce şi-a dovedit nepriceperea în politică, 
numindu-l pe Ion Popescu în fruntea Organizaţiei, d-na Elena 
Udrea a fost lăsată să-şi desăvârşească opera de distrugere a 
Organizaţiei Constanţa.(Mircea Banias fiind un produs al 
maşinaţiunilor făcute de aceasta împreună cu Laurenţiu 
Mironescu) 

 



Este scandalos şi trist să constatăm că, în timp ce la 
Constanţa sunt daţi afară din partid oameni oneşti şi valoroşi, 
la Bucureşti li se oferă colegii să candideze unor foşti 
informatori ca Mona Muscă sau “foşti miliţieni” . 

Dacă ne gândim la faptul că cei 23 de colegi ai noştri au 
fost excluşi pe bază de filaj, filme şi fotografii, nu ne putem 
opri să nu ne întrebăm dacă nu cumva foştii informatori şi 
foştii securişti sunt mult mai apreciaţi în PD-L decât oamenii 
cinstiţi. 

În încheiere dorim să atragem atenţia asupra faptului că 
în Organizaţia Constanţa nu numai oamenii care au muncit au 
fost călcaţi în picioare ci şi Protocolul de Fuziune dintre PD şi 
PLD. Astfel, la Organizaţia Municipală PD-L Constanţa a fost 
numit interimar un preşedinte în persoana dlui Florian 
Constantin, fost membru PLD, deşi funcţia ar fi trebuit să 
revină unui reprezentant PD. Suntem convinşi că veţi înţelege 
gravitatea acestei situaţii mai ales datorită faptului că mulţi 
dintre dvs. sunteţi preşedinţi de organizaţii. 

Suntem convinşi că nu veţi neglija voinţa unei Organizaţii 
exprimată printr-un CCJ extraordinar, la care au participat 639 de 
membri reprezentând 43 din cele 68 de organizaţii din judeţ, 
întrucât la Constanţa lucrurile nu se vor linişti decât în momentul 
în care toate forţele semnificative din partid îşi vor găsi locul şi 
importanţa cuvenită. 
 


